
 

 
Referat af bestyrelsesmødet torsdag, den 17. august kl. 17.30-18.45 i Fredens Kirke 

Til stede: Kasper, Helge, Tue, Ulf, Christina og Luisa 

Afbud: Julie                              

Medbring selv aftensmad. 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

- valg af referent 

- valg af ordstyrer 

Julie meldte sig 9/8 
Julie syg.  
Helge laver referatet 

2 “Check ind”-runde  

3. Bestyrelsens punkt  

4. Indkomne forslag fra koret Henvendelse fra en i koret. 

Tryghedsreference? 

 

5. Indkomne henvendelser fra eksterne 

Fx vedr. potentielle samarbejdsprojekter 

 

Mail fra Ensemble Lyrikos 10/8 (Luisa har besvaret den 
d. 11/8) 
Ensemble Lyrikos er konservatorieuddannede, de 
akkompagnerer kor - De har forskellige forslag.  
Luisa svarer og forhører sig om besætning / honorar. 
 

6. Økonomi 

-herunder fundraising 

Kontingentopkrævning 

 

7. PR og rekruttering 

Fx nyt om hjemmeside, Facebook, PR-

initiativer 

 

Ny dirigentmail 

Helge hjælper Kasper med opsætning.  

Husk: 
FKF dirigent skal ind i Google gruppe, den anden ud. 

8. Planlægning af koncerter og 

koncertprogrammer 

 

• Repertoire til jule- og forårskoncert 
Britten: hvordan får vi råd til at betale de to solister? 
Vores koncert i Fredens er gratis (Luisa) 
 
• Vi har tidligere luftet “De ni læsninger” i Fredens som 
alternativ til Juleoratoriet. 
 
• Ansøge fonde til forårskoncerter 
 
• Hyre/bede om musikere fra OS? 
 
Britten kræver harpenist. Hvis i Fredens, så kan vi bruge 
Claus Wilson på flygel. 
Vi skal være klar i god tid. Vi kan ikke nå at skaffe 
penge.  
Kasper er ikke medlem af kapelmesterforeningen. 



Vi skal passe på med arrangementer som ex. Via Artis 
Konsort, som gav underskud.  
Juleoratorium, vi har brug for afklaring ultimo okt. Kort 
tid til at planlægge.  
Vi mgl svar fra 12 fonde 
Kasper kan sende et program til huslejekoncert, har 
flere ideer.  
Britten måske næste år så? 
A cappella julekoncert i år, orgel. Kasper har et udvalg 
Vi skal huske at vi kan bruge musikere fra 
Symfoniorkester. De skal bestilles i god tid.  

9. Forhold vedr. korleder 

(Fx ændringer af kontrakt, ønsker til 

brug af vikardækning, repertoire) 

Pitt  

• Korprøve 31/8: vi kan være i lokale 142 hos 1748. 
Indgang gennem caféen. 
Måske er det bedre end dramasalen? 
 
• Vikar 12/10? 
Kasper spørger en han kender, som er flyttet fra Kbh. 
Alice anbefaler hende 
Luisa 15/9: Kasper tager selv korprøven. 
 
• Stemmegruppeprøver? 
Vedl prøver? Hvordan implementere?  
Start / slutn sæson? 
Hvem kender til andre eksempler?  
Kor syd, de har prøve i slutningen af sæsonen.  
Dec mdr? Sommer? Vedtægter?  
En stemmegruppe ad gangen  
Før betaling af kontingent?  
En gruppe / halvår?  
Luisa skriver til akademisk kor 
Eller måske frivillig foresyngning?  
Det hele afhænger af hvordan det udmeldes.  
Det giver nogle mulighed for at byde ind.  
 
• Afbud hvordan går det? 
Folk er bedre til at melde i god tid 
Færre i sidste øjeblik 
 
• Når koret har brug for ekstra korsangere. Det 
musikalske kontra det praktiske ansvar (Luisa) 
Luisa savner feedback vedr. ekstra sangere til 
skabelsen 
Mangler der.? Kasper taler med Alice  
Men Kasper er ikke bekymret  
Kasper taler med Peter, forventningsafstemning  
 
• Opfølgning fra tidligere: Hvordan går det med 
kommunikation ml. dirigent og bestyrelse og dirigent og 
kor? 
Intet her 
• Vi skal indøve at bukke for publikum (opfølgning fra 
tidligere) 
Kasper giver et kursus 



• Kasper: adgang til medlemssiden 
Kasper er inviteret til medlemssiden. Skal give samtykke 
til adresselisten 
• Kasper adgang til facebookgruppen 
Kasper er kommet med 

10. Diverse opfølgning 

 

• Lysudstyr og podier i Domkirken: Domkirken har 
hverken lys eller podier 
Lys i gamle dage var Symfoniorkestrets.  
 
• Referat af programudvalgsmøde er lagt på 
hjemmesiden 

 
• Fribilletter til samarbejdspartnere: Eva Rasmussen, 
Trine Boje Mortensen, Jan Erik Schousboe, Claus 
Wilson - ? ? 
 
• Honorar til pianist - betaler vi det rette? 
Næste gang 

 

• Plakat til Juleoratoriet - svar fra Helle? 

Julie (syg)  

 

• Ordstyrer til ekstraordinær GF 24/8.  

Spørg i pausen 

 

• Gammel 

Julie: Skal vi ikke lave et samarbejde med de unge 

drenge fra Svendborg, som vi mødte til Mozarts 

Requiem? Vi kontakter Poul Balslev i løbet af efteråret 

mhp forår  2́4. 

Til programudvalget 

11. Punkter til dagsorden til næste møde   

12. Referent til næste møde  

13. Evt.  

14. Opfølgning fra møder, der skal 
formidles til Kasper 

Sniksnak i pausen 
Kasper skal passe på sig selv….  
 
“KLUS” (korlederudviklings-/trivselssamtale) 
 
 

 


